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VRAGEN van D66 van de heer P.J.R. van der Wilt betreffende de verkiezingstaxi. 

(Binnengekomen: 15 september 2009.) 

 

 

Op 8 mei 2009 heeft de fractie van D66 schriftelijke vragen gesteld onder andere over 

de invoering van de verkiezingstaxi. Een verkiezingstaxi vergroot de mobiliteit van 

mensen en kan er voor zorgen dat mensen die slecht ter been zijn toch in staat worden 

gesteld om gebruik te maken van hun stemrecht.  

 

Het college antwoordde hierop:”In Groningen hebben we nog geen 

“verkiezingstaxi”gebruikt. Blijkbaar hebben we bij de spreiding van onze stemlokalen 

ervoor kunnen zorgen dat de stemlokalen in onze gemeente relatief goed bereikbaar 

waren. Door de gewijzigde omstandigheden is er bij de komende verkiezing voor een 

beperkte doelgroep misschien een behoefte aan vervoer naar het stemlokaal. De 

suggestie om kiezers vervoer naar het stemlokaal aan te bieden zullen we betrekken 

bij de organisatie van de verkiezing van de leden van het Europees Parlement op 4 

juni 2009”. 

 

Tot onze spijt en onvrede heeft de fractie van D66 geconstateerd dat er tijdens 

bovenstaande verkiezingen geen verkiezingstaxi heeft gereden. De fractie heeft 

daarover de volgende vragen: 

 

 

1. Navraag bij de dienst leert de fractie van D66 dat er niet is gesproken over de 

verkiezingstaxi. Waarom is dit niet gebeurd? 

 

2. Bent u van plan de verkiezingstaxi bij de aankomende 

gemeenteraadsverkiezing wel te laten rijden? 

 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

 

Groningen, 6 oktober 2009. 

 

Toelichting. 

Voorafgaand aan de beantwoording van de vragen geven wij de volgende toelichting.  

Op 8 mei 2008, in plaats van 8 mei 2009, heeft de fractie van D66 vragen gesteld over 

de toegankelijkheid van stembureaus voor mindervalide kiezers. Slotvraag was: 

Maakt de gemeente Groningen reeds gebruik van een verkiezingstaxi en, zo nee, is het 

college bereid dit in overweging te nemen? 
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Bij de beantwoording van de vragen hebben wij uitgebreid aangegeven hoe wij in de 

gemeente Groningen een goede toegankelijkheid van de stemlokalen mogelijk maken. 

Over de verkiezingstaxi hebben wij toen geantwoord zoals door u is vermeld. 

 

Omdat voortaan met stembiljetten moet worden gestemd hebben wij met ingang van 

de verkiezing van de leden van het Europees Parlement op 4 juni 2009 het aantal 

stemlokalen in de gemeente Groningen uitgebreid van 99 naar 132. Hierdoor is de 

spreiding van toegankelijke stemlokalen over de gemeente nog verder verbeterd. In de 

toekomst zal het aantal stemlokalen nog verder worden uitgebreid. Daarnaast is het 

door de invoering van de stempas eenvoudig om zonder tussenkomst van de gemeente 

een andere kiezer uit de gemeente te machtigen. 

 

Met inachtneming van de gegeven toelichting laten de vragen van de D66-fractie op 

grond van artikel 38 RvO zich als volgt beantwoorden. 

 

1. In het kader van de voorbereiding van de verkiezing van 4 juni jl. is ook de 

toegankelijkheid van de stemlokalen weer aan de orde geweest. Wij zijn ervan 

uitgegaan dat door de vergroting van het aantal stemlokalen en de uitbreiding 

van de mogelijkheden voor de onderhandse volmachten de kiezers voldoende 

mogelijkheden hebben gekregen om hun stem uit te (laten) brengen. Omdat wij 

voor de verkiezing van de leden van het Europees Parlement in de gemeente 

Groningen geen speciale opkomstbevorderende maatregelen hebben genomen 

én door de vele veranderingen (rode potlood, identificatieplicht en stemmen in 

willekeurig stembureau), betreuren wij dat is verzuimd te onderzoeken of 

invoering van de verkiezingstaxi in de gemeente Groningen wenselijk is. Van 

kiezers hebben wij geen enkele melding ontvangen, dat zij vanwege het slecht 

ter been zijn niet in de gelegenheid waren hun stem uit te brengen. 

 

2. Het idee van de verkiezingstaxi zullen wij betrekken bij de voorstellen voor de 

opkomstbevorderende maatregelen voor de verkiezing van de leden van de 

gemeenteraad op 3 maart 2010. 

 


